
Agent Simplicio: Nie został zaoferowany Bahii
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W ostatnich dniach zaczęły krążyć plotki łączące Fabio Simplicio z

zespołem Bahii. Zdaniem mediów, przebywający w Brazylii Franco Baldini

zaoferował piłkarza wspomnianej drużynie. Aby zasięgnąć informacj,

portal gazzettagiallorossa.it skontaktował się z agentem gracza, Gilmarem

Rinaldim.

 

Simplicio został zaoferowany Bahii, to prawda?

- Nie, z tego co wiem, nie został zaoferowany Bahii.

 

Rozmawiałeś za Baldinim o jego przyszłości?

- Nie, ale się spotkamy.

 

Rozmawiałeś z Fabio?

- Tak, często rozmawiam z Fabio, każdego dnia.

 

Jakie jest jego pragnienie?

- Pragnieniem Fabio jest pozostanie w stu procentach w Romie. W chwili obecnej

takie są perspektywy.
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